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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 4 

VÝBOR PRO BEZPEČNOST 

ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 4 

 

 

Zápis z jednání č. 9/2015 

Datum konání: 3. 12. 2015 od 16:00 hod. do 19:00 hod. v 9. patře, zasedací místnost, budova ÚMČ 

Praha 4, Antala Staška 2059/80b), Praha 4. 

Přítomni: Bc. Lucie, Michková, RNDr. Jiří Bendl, CSc., JUDr. Ing. Aleš Borkovec Ph.D., Petr Kutílek 

M.A. M.S, Filip Vácha, Mgr. Lukáš Zicha. 

Omluveni: PhDr. Karel Šplíchal 

Hosté z řad zastupitelů: Zdeněk Pokorný 

Pozvaní hosté: Jan Simmerl (PČR), Jan Krčal (MP), Jan Špaček (Progressive o.p.s.) 

Hosté z řad veřejnosti: Soňa Podušková, Zuzana Hrodková a Martin Poduška (Petice proti drogám 

vedle škol a školských zařízení), Jakub Fian 

 

 

Schválení programu 

Jednání Výboru pro bezpečnost zahájila předsedkyně Bc. Lucie Michková, představila přítomné hosty 

z řad zastupitelů a veřejnosti. Výbor pro bezpečnost schválil přítomnost hostů. 

Hlasování: 4-0-0 

Návrh programu: 

1) Schválení programu 

2) Progressive o.p.s (služba pro uživatele nealkoholových drog v Praze 4) - zpráva o situaci v 

oblasti substitučního centra Remedis  a v dalších lokalitách 

3) MP OŘ Praha 4, PČR OŘ Praha IV. – zpráva za období  květen - říjen 2015 

4) Petice proti drogám vedle škol a školských zařízení 

5) Informace - Obecně závazná vyhláška č. 10/2013 Sb., hl. m. Prahy, kterou se stanoví místa a 

čas, na kterých lze provozovat loterie a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k 

omezení jejich propagace 

6) Různé 

 

Hlasování:  4-0-0  

Příchod člena Petr Kutílek M.A., M.S 
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Bod II. 

Předsedkyně výboru představila zástupce organizace Progressive o.p.s (terénní služba pro uživatele 

nealkoholových drog) Mgr. Jana Špačka. Ten informoval členy výboru o doplňující informace ke 

zprávě o realizaci programu NO BIOHAZARD na MČ Praha 4 za rok 2015 a odpovídal na dotazy.    

Diskuze: 

- Migrace uživatelů drog  

- Pokles kontaktů s uživateli oproti roku 2014 

- Jaký bude mít dopad obnovení tramvajových tratí Bělehradská 

- Nejčastěji užívané drogy  

- Frekvence návštěv lokality Nusle (2x týdně pondělí a středa – od 10h) 

- Požadavek na změnu času (pondělí před 8h, když jdou děti do školy) 

- Substituční léčba Remedis rozšířena o metadonovou léčbu, viz zpráva Policie ČR 

 

Návrh usnesení: 

Výbor pro bezpečnost bere na vědomí závěrečnou zprávu o realizaci programu NO 

BIOHAZARD na MČ Praha 4 za období leden až listopad 2015. 

Hlasování: 5-0-0 

 

Bod III. 

Předsedkyně výboru představila Jana Krčala (MP OŘ Praha 4) a Jana Simmerla (PČR OŘ Praha IV.). 

a  požádala o informace týkající se nápadu TČ z jednotlivých policejních obvodů.  

Zprávami seznámili členy výboru  za období  květen - říjen 2015 a odpovídali na následné dotazy. 

Příchod člena RNDr. Jiří Bendl, CSc. 

Diskuze: 

- Pokles nápadu TČ 

- Nápad TČ tvoří zejména majetková trestná činnost – vloupání do MV, krádeže celých MV 

- Přestupky proti majetku – obchodní řetězce, parkoviště v obchodních domech, ale i veřejná 

parkoviště 

- Nebezpečné chování řidičů v ranních hodinách před školami (rodičů dětí), spalování 

nepovolených látek 

- Drogová problematika – spolupráce PČR a MP v daných lokalitách 

- Vykrádání automobilů nejen v období před Vánocemi v obchodních centrech (nutno posílit 

kamerový systém a navýšit ostrahu v nákupních centrech) 

 

Předsedkyně výboru poděkovala policiím za výbornou spolupráci.  

Návrh usnesení: 

Výbor pro bezpečnost bere na vědomí závěrečnou zprávu MP OŘ Praha 4 a PČR OŘ IV. za 

období květen až říjen 2015.  

Hlasování: 6-0-0 
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Bod IV. 

Předsedkyně výboru uvedla téma Petice proti drogám vedle škol a školských zařízení, uvítala 

seznámila člen výboru s proběhnuvšími jednáními ke změně legislativy týkající se dané petice, dala 

slovo pozvaným hostům – petentům Soně Poduškové, Zuzaně Hrodkové a Martinu Poduškovi. 

Petenti vyjádřili nespokojenost se situací v Nuslích, s rozšířením služeb pro uživatele – kumulaci 

služeb v jednom místě. Situaci považují sice za lepší, ale stále ne uspokojivou.  Radní Zdeněk 

Pokorný připustil, že v této oblasti existuje problém s drogami, poukázal také na další problémové 

oblasti na území Prahy 4.  

Návrh usnesení: 

Výbor pro bezpečnost žádá radního pro bezpečnost Zdeňka Pokorného o předložení zprávy o 

vývoji, stavu, komparaci a výhledu do budoucna ohledně drogové problematiky v Nuslích.  

Výbor pro bezpečnost pověřuje předsedkyni Bc. Lucii Michkovou k monitorování legislativního 

vývoje ohledně vzdálenosti služeb pro drogově závislé od škol a školských zařízení.  

Hlasování: 6-0-0 

 

Bod V. 

Předsedkyně výboru informovala výbor o usnesení Zastupitelstva hl. města Prahy  k  Obecně závazné 

vyhlášce č. 10/2013 Sb., hl. m. Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na kterých lze provozovat loterie 

a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich propagace – nulová tolerance na 

území MČ Prahy 4. Dala k dispozici informace o hlasování Zastupitelstva hlavního města Prahy. 

 

Bod VI. 

Předsedkyně výboru informovala výbor o umístění dvou nových bezpečnostních kamer v Táborské 

ulici, jedna statická, jedna otočná. Předpokládané datum: leden 2016. Kamerové stanoviště bude 

součástí MKS. 

 

Další jednání Výboru pro bezpečnost proběhne dne: 

28. 1. 2016 v 16:00 hod. 

18. 2. 2016 v 16:00 hod. 

 

Zápis schválila: Bc. Lucie Michková, předsedkyně Výboru pro bezpečnost 

Zápis zapsala: Bc. Eva Junková, tajemnice Výboru pro bezpečnost 

 

Rozdělovník:  OKAS, radní pro bezpečnost 
Přílohy: prezenční listina 


